
P r o t o k ó ł  Nr  XVIII/2016 
 
z odbytej XVIII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 30 marca 2016r. w sali 
Urzędu Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 
do 1630. 
Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w 
załączeniu do protokołu /. 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pan Piotr Meryk  
        - Pan Kałużny Józef 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina
        - Pan Giza Paweł  
        - Pan Rachwalik Wojciech 
                                                                                     - Pani Mariola Janusiak  
                                                                                     - Pani Jonek Eryka 
         - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pani Gabriela Włoch  
        - Pan Daniel Wilhelm  
        - Pani Teresa Szynkowska 
        - Pani Katarzyna Midura 
        - Pan Bogusław Dziedzic 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany uchwały nr XVII/120/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24   
      lutego 2016r w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
b)   przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz    
      zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Gorzów Śląski w 2016 r.” 
c)   wprowadzenia regulaminu cmentarza komunalnego i domu przedpogrzebowego    
      w Gorzowie Śląskim   
d)   wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski 
5) Sprawozdanie z działalności MGOK za 2015 rok 
6) Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7)   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8)   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
9)   Wolne wnioski i informacje.  
10) Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XVII/2015 z dnia 24.02.2016r 
11) Zakończenie obrad. 
 



Ad1. Otwarcia XVIII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura 
Tomalę, Sekretarza Miasta Pana Mariana Grajcarka Pana Mecenasa Jacka 
Konowalczuka dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i 
sołtysów, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 15-
osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może obradować i 
podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Brak. 
 
Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, 
proponuje wykreślenie uchwał: podpunkt d) wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na 
terenie Gminy Gorzów Śląski porządek obrad poddany został pod głosowanie i 
przyjęty przez Radę Miejską –  jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 
radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4a) Pani Małgorzata Mrugała –Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie: zmiany uchwały nr XVII/120/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 
lutego 2016r w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
informując, że omyłkowo wpisano księgę wieczystą  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej ,Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVIII/125/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 marca 2016 r. w 
sprawie:  zmiany uchwały nr XVII/120/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24 
lutego 2016r w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 
sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4b) Pani Małgorzata Mrugała –Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie: przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Gorzów Śląski w 
2016r.”informując radnych, że w uchwale musi być wpisane schronisko do którego są 
dostarczane zwierzęta bezdomne, jeżeli chodzi o porozumienie z Gmina Kluczbork to 
mają podpisana umowę z Bogdańczowicami i płaca miesięcznie ryczałt w kwocie 
1500 zł tam te psy pozostają przez jakiś czas , a później odwożone są do schroniska 
do Miedar. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej ,Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 



 
Uchwała Nr XVIII/126/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 marca 2016 r. w 
sprawie: przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Gorzów Śląski w 2016 r.” 
została podjęta przez Radę Miejską – 14 głosami „za” 1 głos „przeciw” na obecnych 
na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c) Pan Dariusz Gancarek –Dyrektor ZUK  przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wprowadzenia regulaminu cmentarza komunalnego i domu przedpogrzebowego w 
Gorzowie Śląskim  
/ załącznik do protokołu/. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVIII/127/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 marca 2016 r. w 
sprawie: wprowadzenia regulaminu cmentarza komunalnego i domu 
przedpogrzebowego w Gorzowie Śląskim została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4d) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski informując 
Radnych ,że skreśla się z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2016 roku.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej , ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej 
w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVIII/128/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 marca 2016 r. w 
sprawie: wprowadzenie opłaty prolongacyjnej na terenie Gminy Gorzów Śląski 
została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 
sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Przerwa od 1515 do 1530 
 

Ad5. Dyrektor MGOK Pani Urszula Keler przedstawiła prezentację z działalności 
Domu Kultury (kopia załącznik do protokołu) 
 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 
 
Ad6. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 
pismami od: 
- Piotra Meryk w sprawie umożliwienia działalności świetlicy 



- MGOK-u w sprawie odpowiedzi na pismo Pana Meryka w sprawie działalności   
  świetlicy 
- Pani Klaudii Froncek i Pana Sebastiana Wiecha w sprawie dofinansowania do   
  wymiany uczniów  
- Pana Urban w sprawie zakupu agregatu prądotwórczego   
- Wniosek Pana Tomasza Stefan w sprawie Pana Urban. 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że brat się zobowiązał się na opiekę i z tego 
tytułu pobiera wynagrodzenie, i cały czas są w kontakcie z Ośrodkiem Pomocy 
Społecznej. Jeżeli chodzi o aparat prądotwórczy my nie mamy obowiązku zakupu 
takiego aparatu. 
 
Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach 
w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala zapoznał Radnych z Pismem od Zgromadzenia Braci 
Szkół Chrześcijańskich w Uszycach w sprawie przekazania z budżetu Gminy 
Środków na dofinansowanie zakupu samochodu dla osób niepełnosprawnych. 
Radny Pan Marek Jurczok zapytał kto do tej pory dowozi dzieci? 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, ze oni tylko maja już stary samochód i chcieliby 
wymienić na nowy. 
Sołtys Gołej Pani Wioletta Brunsz zapytała co z starym samochodem? 
Burmistrz wyjaśnił, że maja 2 samochody . 
Radna Pani Klaudia Froncek zapytała do kiedy muszą składać wniosek? 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że do 8 kwietnia 2016r. 
Przewodniczący Rady Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie zapewnienie 
kwoty 9.100 zł na zakup samochodu dla Zgromadzenia Braci Szkół Chrześcijańskich 
w Uszycach-– jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
Burmistrz poinformował, że w budżecie nie było zaplanowanej kwoty na drogę 
transportu rolnego w Zdziechowicach, po przetargu zorganizowanego przez 
Starostwo powstała oszczędność jest już podpisane porozumienie z Powiatem i 
mamy oszczędność około 130 tysięcy i chciałbym to przekazać na tą drogę której 
wartość kosztorysowa wynosi około 254 tysiące brutto natomiast mamy szanse na 
pozyskanie z FOGRU około 75 tysięcy , wniosek jak zostanie zaopiniowany w planie 
musi się znaleźć kwota 254 tysiące. 
 
Ad8. Brak  
 
Ad9.  
Sołtys Zdziechowic Pani Teresa Szynkowska poinformowała, że Radny zrobił bardzo 
miłą niespodziankę i na 8 marca wręczając każdej Pani kwiatek za co bardzo 
dziękuję.  
Radny Pan Bogusław Dziedzic zapytał co z 6-latkami, jeżeli nie idą do szkoły to 3 
latki nie będą przyjmowane do przedszkola? 
Burmistrz wyjaśnił, że było spotkanie z Dyrektorami Szkoły i Przedszkola i jest 
możliwe, że może otworzymy dodatkowy oddział. 
Radny Pan Marek Jurczok zapytał, gdzie będą stawiane wiatraki? 
Burmistrz wyjaśnił, że są wydane decyzje o warunkach zabudowy na Kobylą Górę, 
Nową Wieś, Krzyżanowice i Gołą.  
Radny Pan Sebastian Dyrka zapytał, że ma wejść ustawa o odległościach stawiania 
wiatraków. 



Burmistrz wyjaśnił, że my mamy na terenach zurbanizowanym. 
Radny Pan Marek Jurczok zapytał, jak daleko jest projekt z latarniami, bo osiedla nie 
mają funduszu sołeckiego i czy ktoś rozmawiał gdzie miały by być postawione 
dodatkowe latarnie, Pani Dyrektor podała plan MGDK a co z Dniami Gorzowa i 
Dożynkami. 
Dyrektor MGOK poinformowała, że podała termin najbliższych imprez. 
Burmistrz poinformował Radnych o okrągłej 750 rocznicy Miasta i mamy w tym roku 
10 rocznice podpisania partnerstwa z Niemcami, można te dwie uroczystości 
połączyć i zorganizować uroczystą sesję . 
 
Ad10. Protokół Nr XVII/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 24-02-
2016r został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (15 głosami 
„za” na obecnych na sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do 
wglądu w biurze Rady Miejskiej . 
 
Nie wniesiono do protokołu uwag. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XVIII  sesję Rady 
Miejskiej.  
 
Protokółowała                     Przewodniczył 
M. Zoremba                   Artur Kajkowski
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


